

111 8834

1100089097

LP 55 FPE 2 2009



1100089097

Interaksi antara KDNK, KLCI, dagangan antarabangsa dan rizab negara / Salmi Othman.



PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)
21030 KUALA TERENGGANU

1100089097	

Lihat Sebelah

HAK MILIK
PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH

**INTERAKSI ANTARA KDNK, KLCI, DAGANGAN
ANTARABANGSA DAN RIZAB NEGARA**

SALMI BINTI OTHMAN

**KERTAS PROJEK INI DIKEMUKAKAN BAGI MEMENUHI
SEBAHAGIAN DARIPADA SYARAT MEMPEROLEH
IJAZAH SARJANA MUDA EKONOMI
(SUMBER ALAM)**

**FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU**

2009

PENAKUAN

Saya akui Kertas Projek (EKN 4999 A/ B) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber yang telah jelaskan rujukannya.

Tarikh 27/04/09


SALMI BINTI OTHMAN
UK14185

DECLARATION

I hereby declare that this Project Paper (EKN 4999 A/ B) is the result of my own investigation and findings, accept where otherwise stated.

Date 27/04/09


SALMI BINTI OTHMAN
UK 14185

PENGHARGAAN

Terlebih dahulu saya ingin mengucapkan rasa syukur ke hadrat Ilahi kerana dengan segala limpah kurniaNya akhirnya dapat saya menyiapkan laporan kajian ini dengan jayanya. Memandangkan laporan kajian ini merupakan satu keperluan sebagai syarat bergraduat, maka memerlukan pengorbanan dan komitmen yang tinggi bagi memenuhi keperluan program ini.

Ucapan sekalung penghargaan ini ditujukan khas kepada penyelia saya iaitu **Encik Muhammad Najit bin Sukemi** yang telah banyak berkorban masa dan tenaga dalam memberi tunjuk ajar, nasihat dan dorongan kepada saya untuk menyiapkan Projek Ilmiah Tahun Akhir ini. Tidak lupa juga kepada pensyarah-pensyarah di Jabatan Ekonomi yang membantu dan memberi tunjuk ajar kepada saya. Sesungguhnya, segala nasihat dan tunjuk ajar kalian akan saya jadikan panduan pada masa akan hadapan.

Ucapan terima kasih juga ditujukan kepada pihak perpustakaan Bank Negara, dan Bursa Saham Malaysia kerana memberi kerjasama dan membantu dalam pencarian data.

Teristimewa buat kedua ibu bapa saya Encik Othman bin Daud dan Puan Yang binti Ismail kerana berkat dorongan dan doa mereka akhirnya saya berjaya dalam kajian yang saya lakukan. Akhir sekali, ucapan terima kasih ditujukan kepada rakan-rakan seperjuangan saya yang dikasihi kerana saling membantu, memberi sokongan dan bersama-sama berusaha menghasilkan Projek Ilmiah Tahun Akhir. Segala sokongan kalian akan dikenang buat selama-lamanya.

Salmi Binti Othman,
NO.25 kampung Batu Papan,
28200 Bandar Bera,
Pahang Darul Makmur
Email : mimiey86_mizz@yahoo.com

ABSTRAK

Kesan daripada kemelesetan ekonomi dunia terutamanya krisis kewangan Amerika Syarikat menunjukkan kepentingan memahami faktor-faktor atau indikator-indikator yang mempengaruhi pertumbuhan ekonomi Negara. Kajian ini akan membincangkan analisis empirikal berkaitan interaksi antara Keluaran Dalam Negara Kasar (KDNK), Kuala Lumpur Indeks Komposit (KLCI), dagangan antarabangsa dan rizab negara. Ia penting untuk dilaksanakan bagi menjelaskan bagaimana perubahan indikator-indikator ini berlaku dan kesannya ke atas pertumbuhan ekonomi Negara bagi melihat hubungan di antara pembolehubah-pembolehubah menggunakan analisis ekonometrik bagi menentukan dinamik jangka panjang. Keputusan menunjukkan semua pembolehubah-pembolehubah kajian mempunyai hubungan yang positif dengan pertumbuhan ekonomi kecuali import bagi tempoh jangka masa panjang. Keputusan ujian kestabilan menunjukkan bahawa masalah yang wujud dalam kajian ini adalah disebabkan oleh data siri masa kerap mengalami masalah kitaran ekonomi. Kajian ini mendapati bahawa peranan pihak kerajaan adalah penting dalam memastikan pertumbuhan ekonomi adalah selaras dengan kemajuan Negara.

Kata Kunci : KDNK, KLCI, Dagangan Antarabangsa dan Rizab Negara

ABSTRACT

As a result of world economic recession especially United States financial crisis show importance of understanding about factors or indicators which influenced Malaysian economic growth. This study discuss empirical analysis related interaction between Gross Domestic Product (GDP), Kuala Lumpur Composite Index (KLCI), international trading and country reserve. It important to be exercised to explain how changed this indicators happened and its impact on Malaysian economic growth to look relationship between variables use analysis econometric to determine dynamic long-term. Results show that variables have positive relationship with economic growth except import of long term period. Stability test results show that problem in this study is because of serial time data often experienced economic problem cycle. This study find that role of government would be important in ensuring economic growth is consistent with Malaysian economic progress.

Key Word: GDP, KLCI, International trade and Country Reserve